
 
 
 
 

Z Á P I S 
 

o průběhu  čtrnáctého  zasedání  Zastupitelstva  obce  Soběšovice  

konaného dne  11.  prosince 2013   

v zasedací místnosti Obecního úřadu Soběšovice 
 
Počet   přítomných   členů    Zastupitelstva   obce    Soběšovice:                           12 členů, 3 omluveni 
(listiny přítomných členů ZO a hostů  - přílohy zápisu).    
 
1. Zahájení. 
Čtrnácté  veřejné   zasedání  Zastupitelstva  obce  Soběšovice   zahájil   starosta  obce  Ing. Karel 
Obluk v 17:05 hodin, přivítal  přítomné,  veřejné zasedání bylo řádně svoláno. 
 

2. Schválení programu zasedání ZO. 
Starosta obce:  předložil  členům zastupitelstva  obce   návrh  programu 14. zasedání  ZO 
Soběšovice.  
Program byl doplněn pod bodem 6. Slib člena ZO, starosta obce obdržel v pondělí písemnou rezignaci 
člena ZO pana Ladislava Kováře ke dni 10. 11. 2013, přečetl její znění. 
Program byl dále doplněn pod bodem 20. Volba přísedících u Okresního soudu ve Frýdku-Místku. 
 

1. Zahájení. 
2. Návrh programu jednání ZO. 
3. Návrh zapisovatele ZO. 
4. Návrh složení návrhové komise pro p řípravu usnesení ZO. 
5. Návrh ov ěřovatel ů zápisu o pr ůběhu zasedání ZO. 
6. Slib člena ZO. 
7. Zpráva o pln ění úkol ů  z minulého zasedání ZO. 
8. Zpráva o činnosti rady obce za období od minulého zasedání ZO . 
9. Projednání zápis ů výbor ů kontrolního a finan čního. 
10. Rozpo čtové opat ření č. 4/2013 a rozpo čtová opat ření na rok 2014. 
11. Rozpo čet obce na rok 2014. 
12. Obecn ě závazná vyhláška  Obce Sob ěšovice č. 1/2013,  k zabezpečení systému 

shromaž ďování, sb ěru, p řepravy, t řídění, využívání a odstra ňování komunálních 
odpad ů včetně biologicky rozložitelné složky a nakládání se stav ebním odpadem na 
území obce. 

13. Obecn ě závazná vyhláška Obce Sob ěšovice č. 2/2013, o stanovení podmínek pro 
spalování rostlinných materiál ů. 

14. Obecn ě závazná vyhláška Obce Sob ěšovice č. 3/2013, o místním poplatku za provoz 
systému shromaž ďování, sb ěru, p řepravy, t řídění, využívání a odstra ňování 
komunálních odpad ů. 

15. Návrh Zadání  Zm ěny č. 1 Územního plánu Sob ěšovice. 
16. Přístavba t ělocvi čny  ZŠ  v Sob ěšovicích – úv ěrová smlouva. 
17. Informace o investi čních akcích. 
18. Úprava centra obce Sob ěšovice. 
19. Mikroregion Žermanické a T ěrlické p řehrady – zápis o kontrole. 
20. Volba p řísedících u Okresního soudu ve Frýdku-Místku pro vo lební období 2014 – 2018. 
21. Návrh usnesení zastupitelstva obce. 
22. Závěr. 

 
Po skon čení VZ ZO  diskuse s ob čany. 

 
Starosta obce: požádal o připomínky k návrhu programu. 
Ing. Ivo Papala: sdělil, opakovaně navrhuje, aby bod diskuse s občany byl předřazen před návrh 
usnesení v programu ZO. 
Starosta obce: dal  hlasovat  o návrhu předřadit bod  diskuse v programu 14. ZO před návrh usnesení: 
pro:  1,   proti: 9,  zdržel se: 1,  návrh neschválen. 
Starosta obce: sdělil, 11 členů ZO  je přítomno, 3 členové ZO nepřítomni (omluven pan Roman 
Guziur, pan Petr Pavlok, paní Izabela Pavloková). 
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Starosta obce: přednesl návrh programu, hlasováno o návrhu programu 14. zasedání  ZO 
Soběšovice. 
Výsledek hlasování členů ZO o návrhu programu 14. zasedání ZO Soběšovice: 
pro:  10,   proti: 1,  zdržel se: 0. 
Zastupitelstvo obce schvaluje: 
Program 14. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice. 
 
3. Volba zapisovatele zasedání ZO. 
Starosta obce: navrhl zapisovatele 14. zasedání ZO: paní Miladu Guziurovou. 
Připomínky nepodány, hlasováno. 
Výsledek hlasování členů ZO o  návrhu zapisovatele 14. zasedání ZO paní Milady Guziurové: 
pro:  11, proti: 0,  zdržel se: 0.  
Zastupitelstvo obce schvaluje: 
Zapisovatele 14. zasedání ZO paní Miladu Guziurovou. 
 

4. Volba návrhové komise pro přípravu usnesení ZO. 
Starosta obce: navrhl složení návrhové komise: pan Karel Mintěl, pan Jaromír Pašek, pan Václav 
Zahraj.   
Připomínky nepodány, hlasováno. 
Výsledek hlasování členů ZO o návrhu složení návrhové komise 14. zasedání ZO:  
pro:  9,   proti: 0,  zdržel se: 2. 
Zastupitelstvo obce schvaluje: 
Návrhovou komisi 14. zasedání ZO ve složení: pan Karel  Mintěl, pan Jaromír Pašek, pan Václav 
Zahraj.   
 

5. Určení ověřovatelů zápisu o průběhu zasedání ZO. 
Starosta obce: předložil  návrh  ověřovatelů  zápisu: pan Tomáš Dámek, Ing. Tomáš Wunsch. 
Výsledek hlasování členů ZO o návrhu ověřovatelů zápisu 14. zasedání ZO: 
pro:  11,   proti: 0,  zdržel se: 0. 
Zastupitelstvo obce schvaluje: 
Ověřovatele zápisu 14. zasedání ZO:  pan Tomáš Dámek, Ing. Tomáš Wunsch. 
 
6. Slib člena ZO pana Oldřicha Vraníka 
Starosta obce: sdělil přítomným, že na základě rezignace pana Ladislava Kováře na další výkon 
funkce člena ZO je dalším náhradníkem zvoleným ve volbách pan Oldřich Vraník, starosta obce jej 
požádal o složení slibu člena ZO. 
Pan Oldřich Vraník přečetl slib člena ZO a podepsal písemné znění, byly splněny všechny zákonné 
podmínky k tomu, že se stal platným členem ZO Soběšovice. 
 

7. Zpráva o plnění úkolů z minulého zasedání  ZO. 
Starosta obce:  předložil  zprávu o kontrole plnění usnesení:  8. ZO – úkol č. 2 a 3 zůstává;  10. ZO – 
úkol č. 2 zůstává, 11. ZO – úkol č. 1 zůstává, 12. ZO – úkol č. 1 zůstává,  ostatní úkoly  byly splněny. 
 

8. Zpráva o činnosti rady obce za období od minulého zasedání ZO. 
Místostarosta obce Ing. Josef Majer:  přednesl  podle zápisů a usnesení  jednotlivých zasedání  
zprávu  o činnosti  rady  obce,  která  se  za období od  minulého zasedání  sešla   6x,  usnesení rady 
obce jsou na sekretariátě a na webových stránkách obce. 
Připomínky:    
Ing. Ivo Papala: dotázal se k žádosti p. Radima Majera o odkoupení části pozemku, o kterou část se 
jedná. 
Místostarosta obce: zodpověděl, jedná se o část pozemku položenou mezi jeho pozemkem a 
pozemkem  Oborných. 
Ing. Ivo Papala: dotázal se k poskytnutí dotace z Moravskoslezského kraje, účelovost prostředků. 
Místostarosta obce: zodpověděl, účelová dotace pro hasiče ve výši 1 000,00 Kč.  
Ing. Ivo Papala: dotázal se k výši nájmu Nové Husarůvky, zda je stejná či odlišná od předchozího 
nájemce. 
Místostarosta obce, starosta obce: sdělili, že výše nájmu pro nového nájemce zůstala stejná, celkem 
120 tis. Kč ročně (vč. DPH). 
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9. Projednání zápisů výborů kontrolního a finančního ZO. 
a) Předseda výboru kontrolního pan Radek Uher: přednesl Zápis a usnesení ze zasedání výboru 
kontrolního ze dne 27. 11. 2013,  včetně zápisů z kontrol pokladních operací na OÚ dne 16. 10. 2013  
a v ZŠ a MŠ ze dne 8. 10. 2013,  s výsledkem  „bez závad“. 
b) Předseda výboru finančního pan Václav Zahraj: přednesl Zápis a usnesení ze zasedání  výboru 
finančního  konaného  dne  25. 11. 2013. 
 

10.  Rozpočtové opatření č. 4/2013  a rozpočtová opatření na rok 2014. 
Pan Václav Zahraj: předkládán materiál č. 1: Rozpočtové opatření č. 4/2013 a rozpočtová opatření na 
rok 2014, z důvodové zprávy: ve smyslu § 84, odst. 2, písm. c) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích 
(obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů je v pravomoci ZO schvalovat rozpočet obce, podle ust. 
§ 102, odst. 2, písm. a) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění pozdějších 
předpisů je radě obce vyhrazeno provádět rozpočtová opatření v rozsahu schváleném zastupitelstvem 
obce, k operativnímu projednání a schválení nezbytných opatření pro chod obce a využití náhodných 
finančních zdrojů se na základě doporučení  FV navrhuje pověřit radu obce prováděním rozpočtových 
opatření; dále pan Václav Zahraj podrobněji zdůvodnil jednotlivé položky příjmů, výdajů i financování. 
Starosta obce: požádal o připomínky, nebyly podány, přednesl návrh na usnesení o schválení 
rozpočtového opatření č. 4/2013: v  příjmech   zvýšení  o  405 tis. Kč, ve výdajích   zvýšení o 255 tis. 
Kč  a ve financování snížení o 150 tis. Kč. 
Výsledek hlasování členů ZO o předloženém návrhu rozpočtového opatření č. 4/2013: 
pro:  11,   proti: 1,  zdržel se: 0. 
Zastupitelstvo obce schvaluje: 
Rozpočtové  opatření č. 4/2013: v  příjmech   zvýšení  o  405 000,00 Kč, ve výdajích   zvýšení o 
255 000,00 Kč  a ve financování snížení o 150 000,00 Kč. 
Starosta obce přednesl návrh  na usnesení  o schválení pověření rady obce na  r. 2014 prováděním 
rozpočtových opatření v příjmech v neomezené výši a ve výdajích do 20% schváleného ročního 
rozpočtu v jednotlivých paragrafech. 
Výsledek hlasování členů ZO o předloženém návrhu pověření rady obce na r. 2014 prováděním 
rozpočtových opatření: 
pro:  12,   proti: 0,  zdržel se: 0. 
Zastupitelstvo obce schvaluje: 
ZO pověřuje radu obce na rok 2014 prováděním rozpočtových opatření v příjmech v neomezené výši 
a ve výdajích do 20% schváleného ročního rozpočtu v jednotlivých paragrafech. 
 
11.  Rozpočet obce na rok 2014. 
Pan Václav Zahraj: předkládán materiál č. 2: Návrh rozpočtu na rok 2014, z důvodové zprávy: ve 
smyslu § 84, odst. 2, písm. c) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění pozdějších 
předpisů je v pravomoci ZO schvalovat rozpočet obce, přílohou rozpočtu je rozpis závazných 
ukazatelů na rok 2014 příspěvky místním organizacím. 
Starosta obce: požádal o dotazy a připomínky, doplnil: rozpočet sestaven nahrubo, zatím bez investic, 
připomínky nebyly podány, starosta obce přednesl návrh na usnesení o schválení rozpočtu na rok 
2014 v příjmech 24 396 000,00 Kč, ve výdajích  7 824 000,00 Kč a ve financování  – 16 572 000,00 
Kč. 
Výsledek hlasování členů ZO  o návrhu rozpočtu obce na rok 2014: 
pro:  11 ,  proti: 0,  zdržel se: 0,  nehlasoval: 1. 
Zastupitelstvo obce schvaluje: 
Rozpočet na rok 2014: v příjmech 24 396 000,00 Kč, ve výdajích  7 824 000,00 Kč a ve financování  – 
16 572 000,00 Kč. 
 
12. Obecně závazná vyhláška  Obce Soběšovice č. 1/2013,  k zabezpečení systému 

shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních 

odpadů včetně biologicky rozložitelné složky a nakládání se stavebním odpadem 

na území obce. 
Místostarosta obce: předkládán materiál č. 3: Obecně závazná vyhláška  Obce Soběšovice č. 1/2013,  
k zabezpečení systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování 
komunálních odpadů včetně biologicky rozložitelné složky a nakládání se stavebním odpadem na 
území obce, z důvodové zprávy: ve smyslu § 84, odst. 2, písm. h) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích 
(obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů je v pravomoci ZO vydávat obecně závazné vyhlášky 
obce,  tato  vyhláška je  vydávána  na základě  § 17, odst. 2   zákona č. 185/2001 Sb.,  o odpadech a  
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o změně některých dalších zákonů a nahrazuje OZV č. 2/2001 z 11. 12. 2001, doplnil: radou obce 
bylo uloženo zpracovat vyhlášku k problematice spalování, bude předložena následně v programu 
OZV č. 2/2013, předpokladem pro její vydání je zajištění likvidace biologicky rozložitelného KO, 
vyhláška č. 1/2013 nahrazuje původní 2/2001, bylo zbytečné řešit dodatkem, takže zpracoval vyhlášku 
novou,  svoz  BRKo  je v obci organizován. 
Pan Václav Zahraj: požádal o přečtení OZV č. 2/2013, krátké znění. 
Starosta obce: sdělil, že zazněl výklad k OZV č. 1/2013, proč se nedělal dodatek ke stávající, ale 
navrhuje se nová vyhláška. 
Místostarosta obce: doplnil, v návrhu OZV č. 1/2013 zapracovány  změny, co je v obci nové, svoz 
BRKo. 
Starosta obce: doplnil, kam je odpad svážen, kterými firmami. 
Pan Josef Nogol: dotázal se, když má 15 – 20 koleček zeleného odpadu, usuší, spálí, pěstují 
slunečnice,  zda má pozvat a dostane samostatně celý kontejner na BRKo. 
Místostarosta obce: upozornil, že toto řeší OZV č. 2/2013 se zákazem pálení mokrého listí, trávy, nyní 
projednáváme OZV č. 1/2013, předkládána proto, že byl požadavek na řešení problematiky pálení.  
Starosta obce přednesl návrh na usnesení o schválení OZV č. 1/2013, k zabezpečení systému 
shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů včetně 
biologicky rozložitelné složky a nakládání se stavebním odpadem na území obce. 
Výsledek hlasování členů ZO  o návrhu OZV č. 1/2013: 
pro:  12 ,  proti: 0,  zdržel se: 0. 
Zastupitelstvo obce schvaluje: 
Obecně závaznou vyhlášku Obce Soběšovice č. 1/2013, k zabezpečení systému shromažďování, 
sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů včetně biologicky rozložitelné 
složky a nakládání se stavebním odpadem na území obce. 
 
13. Obecně závazná vyhláška Obce Soběšovice č. 2/2013, o stanovení podmínek 

pro spalování rostlinných materiálů. 
Místostarosta obce: předkládán materiál č. 4: Obecně závazná vyhláška Obce Soběšovice č. 2/2013, 
o stanovení podmínek pro spalování rostlinných materiálů, z důvodové zprávy: ve smyslu § 84, odst. 
2, písm. h) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů je 
v pravomoci ZO vydávat obecně závazné vyhlášky obce, tato vyhláška je vydávána na základě § 16 
odst. 5 zákona č. 201/2012 Sb., o ochraně ovzduší a o změně některých dalších zákonů (zákon o 
ochraně ovzduší), ve znění pozdějších předpisů, OZV je nově vydaná, přednesl čl. 2, doplnil: snahou 
je vyhláškou upravit podmínky v obci, nikoliv spalování zcela vyloučit.  
Starosta obce: doplnil, byly projednávány přestupky na magistrátu, komise ŽP iniciovala, aby se 
upravilo, byly případy, že pokosí trávu, zapaluje mokré a dýmí, sousedé si stěžují, magistrát sdělil  
máte-li vyhlášku, lze něco dělat. 
Dotazy, připomínky: 
P. E. Fober: dotázal se, zda  časově omezeno, Ing. Zahradníček minule hovořil o sobotách, nedělích. 
Místostarosta obce: odpověděl, není časově omezeno, podmínkou pro vydání vyhlášky je, že svoz 
biologicky rozložitelného KO je zabezpečován. 
Pan E. Fober: dotázal se, kdo určí, zda tráva je mokrá. 
Pan Radek Siuda: sdělil, kdo mi to má určovat, sám vidím, zda hoří. 
Pan I. Dominík: sdělil, to přece pozná. 
Starosta obce: sdělil, je to možnost, když zapálím, nechce hořet a dýmí, pak nespaluji. 
Ing. Ivo Papala: sdělil, je to o toleranci občanů, obává se, že docílíme, že občan nepůjde řešit přímo 
za sousedem, ať nepálí, ale bude se řešit přes úřady, což dříve nebylo zvykem, pro něj osobně 
vyhláška neřeší nic. 
Starosta obce přednesl návrh na usnesení o schválení OZV č. 2/2013, o stanovení podmínek pro 
spalování rostlinných materiálů. 
Výsledek hlasování členů ZO  o návrhu OZV č. 2/2013: 
pro:  11 ,  proti: 1,  zdržel se: 0. 
Zastupitelstvo obce schvaluje: 
Obecně závaznou vyhlášku Obce Soběšovice č. 2/2013, o stanovení podmínek pro spalování 
rostlinných materiálů. 
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14. Obecně závazná vyhláška Obce Soběšovice č. 3/2013, o místním poplatku za 

provoz systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování 

komunálních odpadů. 
Místostarosta obce: předkládán materiál č. 5: Obecně závazná vyhláška Obce Soběšovice č. 3/2013, 
o místním poplatku za provoz systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a 
odstraňování komunálních odpadů, z důvodové zprávy: ve smyslu § 84, odst. 2, písm. h) zákona č. 
128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů je v pravomoci ZO vydávat 
obecně závazné vyhlášky obce, doplnil: výpočet poplatku pro rok 2014, ukazatele příjmů a výdajů za 
rok 2012, základní část 200 Kč/občan, 250 Kč/chata, 2. část poplatku 320 Kč shodná pro občan, 
chata, výše poplatku  je omezena v současné době částkou maximálně 750 Kč,  poplatek pro rok 
2014 je navržen v celkové výši 520 Kč/občan a 570 Kč/chata, navýšení proti roku 2013 činí 20 Kč, 
členové ZO obdrželi předběžný rozbor o výdajích a příjmech 2007-2012, zhodnocení roku 2012 a 
části roku 2013. 
Starosta obce požádal o připomínky. 
Ing. Ivo Papala: dotázal se, zda místostarosta se nepokusil získat náklady r. 2013, svoz  A.S.A, 
DEPOS, žádají již 3x, 2. část poplatku by měla zahrnovat realitu, zda pro to místostarosta něco udělal. 
Místostarosta obce: zodpověděl, náklady části r. 2013 známy, 4. čtvrtletí r. 2013 nemáme vyúčtováno. 
Ing. Ivo Papala: sdělil, že ani potřetí to nevyšlo, asi se již nebudou ptát, z materiálu přečte, co by 
občany zajímat: občané neprovádí třídění, při ukládání do kontejnerů se nezmenšuje objem PET 
lahví, kartonů aj. i když za třídění je příspěvek, podle vyhodnocení obalové společnosti EKO-KOM  
a.s. třídění odpadu v Moravskoslezském kraji za r. 2013  jsme ve výtěžnosti mezi obcemi do 4 000 
obyvatel na 162. místě z 257 obcí, tázal se místostarosty, co udělal proto, abychom byli alespoň na 
150. místě.  
Starosta obce: sdělil, že konzultoval s firmou A.S.A vyhodnocení je subjektivní, svoz plastů, papíru, 
ten se snažíme dávat do školy pro sběr  dětem, vyhodnocení má zvláštní kritéria, není objektivní. 
Místostarosta obce: sdělil, že spíše je to dotaz, co pro zlepšení udělal, píše o odpadech pravidelně ve 
zpravodaji, činěn přesun kontejnerů, problémem je co učinit s podnikatelskými subjekty, když běžně je 
papír, plasty odložen vedle kontejnerů na KO. 
Starosta obce: sdělil, zvažována další místa pro přidání  kontejnerů na separovaný odpad. 
Místostarosta obce: doplnil, uvedl to proto do materiálu, ať si problém uvědomíme, přidávání 
kontejnerů též  nelze do nekonečna provádět. 
Ing. Ivo Papala: sdělil, že  již   několik  let  upozorňují,  kontejnery  za  Husarůvkou jsou  málo,  hovořit 
o vyhodnocení, že není subjektivní je zcestné, možná  nejsme ve ¾,  ale v polovině  vyhodnocených. 
Pan Radek Siuda: sdělil, že nemá pravdu, je to v lidech, u nich v ulici je podnikatel, s povlečením,  
obaly naházené v kontejneru, přece když jedu do práce, vezmu do auta a dám za Husarůvkou do 
kontejneru na papír, přidávání nic neřeší, když chci vyhodit separovaně,  pak tak učiním, vyloženě je 
to v lidech. 
Ing. Ladislav Zahradníček: sdělil, stále do zpravodaje osvětu, ekonomicky vyhodnotit, v listopadu byla 
v komisi diskuse, žádali  např. od konce května do konce srpna provádět svoz  1x týdně, řešit   
zejména u přehrady, dotázal se,  zda  ekonomické náklady jsou  ve  20 Kč navýšení poplatku,  je to 
minimální  navýšení.  
Místostarosta obce: sdělil, že až po hlavní cestu bude svoz 1x týdně. 
Starosta obce: ano, až po okresní komunikaci,  20 Kč  navýšení poplatku  toto zahrnuje. 
Ing. Ladislav Zahradníček: doplnil, podnikatelé  jsou  zejména  v té oblasti. 
Starosta obce: sdělil, každé pondělí objíždí kontejnery náš pracovník, sváží nepořádek. 
Pan E. Fober: sdělil, u starosty je 6 domů na kontejner, u nich 36 domů, bude nový občanský zákoník, 
zda nečekáme spory s obcí,  obtěžování  zápachem z kontejnerů. 
Místostarosta obce: odpověděl, kontejnery jsou umísťovány na obecní pozemky, na zpevněné plochy, 
musí být přístupnost, aby mohl být svoz zabezpečen, vždy je snaha, aby nenarušovaly bydlení a 
vzhled obce, on pravidelně obec projíždí a sleduje, v oblasti  u p. Fobera je několik dalších kontejnerů, 
je-li kontejner plný, pak dám do jiného, nádoba nepatří  nemovitosti, sběrné nádoby slouží občanům. 
Starosta obce přednesl návrh na usnesení o schválení OZV č. 1/2013, o místním poplatku za provoz 
systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů. 
Výsledek hlasování členů ZO  o návrhu OZV č. 3/2013: 
pro:  11 ,  proti: 1,  zdržel se: 0. 
Zastupitelstvo obce schvaluje: 
Obecně závaznou vyhlášku Obce Soběšovice č. 3/2013, o místním poplatku za provoz systému 
shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů. 
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15. Návrh zadání Změny č. 1 Územního plánu Soběšovice. 
Starosta obce: předkládán materiál č. 6: Návrh zadání Změny č. 1 Územního plánu Soběšovice, 
z důvodové zprávy: na základě projednání a schválení návrhů na pořízení změny Územního plánu 
dne 12. 12. 2012 byl zpracován a projednán Návrh zadání změny č. 1 odborem územního rozvoje a 
stavebního řádu Magistrátu města Frýdku-Místku, jako pořizovatele Územního plánu Soběšovice. 
Návrh zadání je sestaven po projednání ve smyslu § 47 zákona č. 183/2006 Sb., o územním 
plánování a stavebním řádu (stavební zákon), ve znění pozdějších předpisů, zpracovaný v souladu  s 
§ 11 a s přílohou č. 6 vyhlášky č. 500/2006 Sb., o územně  analytických podkladech, územně 
plánovací dokumentaci a způsobu evidence územně plánovací činnosti, ve znění vyhlášky č. 
458/2012 Sb., se předkládá k projednání. Starosta obce požádal o dotazy, připomínky. 
Ing. Ivo Papala: přednesl z materiálu č. 6  upozornění odboru územního rozvoje a stavebního řádu 
Magistrátu města F-M z Předání projednaného Návrhu zadání Změny č. 1 ÚP Soběšovice ke 
schválení v ZO: pořizovatel nás  v něm stejně jako již při posouzení návrhů na pořízení změny ÚP 
znovu upozorňuje na ust. § 55 odst. 4 stavebního zákona, dle něhož další zastavitelné plochy lze 
změnou územního plánu vymezit pouze na základě prokázání nemožnosti využít již vymezené 
zastavitelné plochy a potřeby vymezení nových zastavitelných ploch, tato skutečnost musí být 
součástí odůvodnění opatření obecné povahy, kap. f)  vyhodnocení účelného využití zastavěného 
území a vyhodnocení potřeby vymezení zastavitelných ploch  a jako pořizovatelé  v současné době 
nedoporučují vymezení nových zastavitelných ploch v obci Soběšovice vzhledem ke stávajícímu 
převisu nabídky ploch; doplnil: jak bylo sděleno, jedná se  o již  2. varování magistrátu, projednáváme 
změnu územního plánu obce, kterou se řeší problémy známých, různých kamarádů. 
Starosta obce: sdělil, ano, magistrát má povinnost nabádat obce k využití stávajícího, přečte jiný 
odstavec, z důvodů pro pořízení změny č. 1: celkově je v řešeném území považováno za reálné 
získání celkem asi 4 nových bytů ročně (cca 65 bytů do r. 2025) dle demografického rozboru ÚP, od 
nabytí účinnosti ÚP bylo využito cca 1,4 ha zastavitelných ploch smíšených obytných, Změnou č. 1 je 
požadováno vymezení cca 1,7 ha ploch smíšených obytných pro novou výstavbu, umožňujících 
realizaci 8 – 10 rodinných domů, v případě vyhovění všem požadavkům výstavby rodinných domů 
v plném rozsahu zůstane zachován převis nabídky ploch smíšených obytných dle ÚP; doplnil: 
v zadání změny č. 1  jsou to většinou proluky mezi stávající zástavbou. 
Ing. Ladislav Zahradníček: ohradil se, on sám ty žadatele nezná, uráží jej narážky schválení 
kamarádům, přednesl z ukončení zdůvodnění:  Soběšovice s ohledem na svou velmi výhodnou 
polohu, dobrou dopravní dostupnost, vybudovanou technickou infrastrukturu a intenzívně 
navštěvované rekreační území (přehrada Žermanice, podhůří Moravskoslezských Beskyd)  by mohly 
vykázat větší poptávku po nových plochách k výstavbě, požadavky na vymezení nových 
zastavitelných ploch  Změnou č. 1 se jeví jako oprávněné a vhodné; doplnil: neschválili jsme pole, ale 
proluky, plochy nově určené zapadají do kontextu, žádná větší plocha k zástavbě nevznikla. 
Starosta obce: přednesl návrh na usnesení: 1. ZO schvaluje  Zadání změny č. 1 územního plánu 
Soběšovice; 2. ZO bere na vědomí: Vyhodnocení výsledků projednání návrhu zadání Změny č. 1 
Územního plánu Soběšovice. 
Výsledek hlasování členů ZO o návrhu na usnesení 1., 2.: 
pro:  9,   proti: 1,  zdržel se: 2. 
Zastupitelstvo obce schvaluje: 
Zadání změny č. 1 územního plánu Soběšovice.  
ZO bere na vědomí: Vyhodnocení výsledků projednání návrhu zadání Změny č. 1 Územního plánu 
Soběšovice. 
 
16. Přístavba tělocvičny  ZŠ  v Soběšovicích – úvěrová smlouva. 
Starosta obce: předkládán materiál č. 7: Přístavba tělocvičny ZŠ v Soběšovicích, úvěrová smlouva č. 
11661/11/LCD ze dne 28. 12. 2011, z důvodové zprávy:  
1. v souladu s touto úvěrovou smlouvou se předkládá k projednání Zástavní smlouva č. 
ZN/11661/11/LCD, která je podmíněna pro úhradu faktury za provedené práce na akci „Přístavba 
tělocvičny ZŠ v Soběšovicích“. Jedná se o pozemky par. č. st. 43; 426/5, 426/6; 426/13; 427 a 428, 
vše v k. ú. Horní Soběšovice; pozemky okolo dřevjanky – nad kempem; doplnil: uvedené pozemky 
nebylo zapotřebí prodávat, stačí je dát do zástavy, abychom uhradili fakturu za přístavbu tělocvičny, 
požádal o připomínky, nebyly podány.  
Starosta obce přednesl návrh na usnesení ke schválení Smlouvy o zastavení nemovitosti  č. 
ZN/11661/11/LCD mezi Česká spořitelna, a.s., Praha 4, Olbrachtova 1929/62, PSČ: 140 00, IČ: 
45244782 a Obec Soběšovice, IČ: 00576981. 
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Výsledek hlasování členů ZO  o návrhu Smlouvy o zastavení nemovitosti č. ZN/11661/11/LCD: 
pro:  11 ,  proti: 1,  zdržel se: 0. 
Zastupitelstvo obce schvaluje: 
Smlouvu o zastavení nemovitosti  č. ZN/11661/11/LCD mezi Česká spořitelna, a.s., Praha 4, 
Olbrachtova 1929/62, PSČ: 140 00, IČ: 45244782 a Obec Soběšovice, IČ: 00576981. 
2. V návaznosti na výběrové řízení bylo docíleno úspory na plánované akci „Přístavba tělocvičny ZŠ 
v Soběšovicích“ ve výši 518 tis. Kč vč. DPH proti plánovanému úvěru 18 000 tis. Kč. Vzhledem ke 
zjištěným skutečnostem v průběhu výstavby výše uvedené akce bylo radou obce schváleno realizovat 
následující práce: a) oprava venkovního schodiště do kuchyně včetně přilehlého soklu, b) výměna 
skleněných luxfer za dřevěné okno EURO na schodišti do bytu ve škole, c) prodloužení opravy 
oplocení včetně podhrabových desek, d) oprava příjezdové cesty k tělocvičně včetně anglických 
dvorků,  aby se dalo uhradit z úspory. Starosta obce požádal o dotazy, připomínky. 
Ing. Ivo Papala: dotázal se, proč je předkládáno ke schválení ZO, když to již rada schválila. 
Starosta obce: zodpověděl, neschvalujeme v ZO práce, ale použití prostředků původně schválených 
na přístavbu tělocvičny, bude 1. faktura na přístavbu, 2. faktura na práce. 
Starosta obce přednesl návrh na usnesení schválení  úhrady nákladů  za  skutečně provedené práce  
související s  provozem  ZŠ  a MŠ Soběšovice  dle   a), b), c), d)  z  uspořených prostředků  Úvěrové 
smlouvy č. 11661/11/LCD ze dne 28. 12. 2011. 
Výsledek hlasování členů ZO o návrhu úhrady nákladů za provedené práce dle a), b), c), d) 
z uspořených prostředků Úvěrové smlouvy č. 11661/11/LCD ze dne 28. 12. 2011: 
pro:  11 ,  proti: 1,  zdržel se: 0. 
Zastupitelstvo obce schvaluje: 
Úhradu nákladů za skutečně provedené práce související s provozem ZŠ a MŠ Soběšovice: 

a) oprava venkovního schodiště do kuchyně včetně přilehlého soklu 
b) výměna skleněných luxfer za dřevěné okno EURO na schodišti do bytu ve škole 
c) prodloužení opravy oplocení včetně podhrabových desek 
d) oprava příjezdové cesty k tělocvičně včetně anglických dvorků, 

z uspořených prostředků Úvěrové smlouvy č. 11661/11/LCD ze dne 28.12.2011. 
 
17. Informace o investičních akcích. 
Starosta obce: předkládán materiál č. 8: Informace o investičních akcích, z důvodové zprávy: na 
základě materiálu č. 4 z jednání ZO dne 14. 3. 2012 jsou předkládány  informace o stavu příprav a 
realizací akcí: 
1. Přístavba tělocvičny ZŠ v Soběšovicích,  na základě výběrového řízení byla dne 23. 5. 2013 
uzavřena Smlouva o dílo s uchazečem KUMAN spol. s r.o., Karviná, dne 24. 5. 2013 bylo předáno 
staveniště a zahájena výstavba. V současné době jsou práce ukončeny, dne 6. 12. 2013 proběhla 
závěrečná kontrolní prohlídka stavby Magistrátem města Frýdku-Místku, oddělením stavebního řádu 
před vydáním Kolaudačního souhlasu. Slavnostní otevření se uskuteční v sobotu 28. 12. 2013. 
2. Rekultivace nezpevněných ploch – záchytné parkoviště a chodník, byla předána dokumentace pro 
výběrové řízení na zhotovitele stavby  Ministerstvem průmyslu a obchodu na Ministerstvo financí, 
které připravuje vyhlášení výběrového řízení na zhotovitele stavby. Předpokládaná realizace v roce 
2014. 
3. Oprava   komunikací   vybudovaných   v rámci   realizace   vodního  díla   Žermanice – Soběšovice,  
dle harmonogramu postupu realizace projektů obcí MR Žermanické a Těrlické přehrady je stanoven  
termín pro zpracování podkladů pro vyhlášení výběrového řízení na zhotovitele této stavby na 
prosinec 2013. 
4. Úprava centra obce Soběšovice,  dne  23. 1. 2013 dne  podala obec na  Magistrát města Frýdku-
Místku, oddělení ÚRaSŘ, odd. SŘ žádost o vydání rozhodnutí o umístění stavby. V rámci tohoto 
řízení obdrželo oddělení stavebního řádu oznámení o vzniku Občanského sdružení „Zelená pro 
Soběšovice“, Soběšovice 184, s ohledem na tuto skutečnost došlo k dalšímu prodloužení lhůty pro 
vydání rozhodnutí o umístění stavby. Následně byly podány další námitky: dne 25. 6. 2013 vlastníkem 
nemovitosti č.p. 184, dne 24. 7. 2013 vlastníkem nemovitosti č.p. 78, dne 30. 9. 2013 vlastníky 
nemovitosti č.p. 79 a dne 7. 11. 2013 opět spoluvlastníkem nemovitosti č.p. 79. Dne 30.10. 2013 
uložila rada obce  informovat občany  o této situaci ve  zpravodaji obce, s pozváním ke společnému 
projednání do sálu Nové Husarůvky dne 11. 11. 2013, s možností vysvětlení těm, kdo prodlužují  
vydání Územního rozhodnutí pro tuto akci.  Po jednání obdržel obecní úřad dne 13. 11. 2013 dopis 
OS „Zelená  pro Soběšovice“ adresovaný radě obce s návrhem dohody. Rada obce na zasedání 
téhož dne návrh dohody projednala a uložila svolat společné jednání v dané věci na den 25. 11. 2013. 
 



 
 
 

- 8 - 
 
 
 
Této schůzky se za OS „Zelená  pro Soběšovice“ zúčastnili: Ing. Miroslav Peřina, Ing. Ivo Papala; za 
radu obce: všichni její členové a za komisi stavební a ŽP: p. Miroslav Kovář, viz zápis z projednání.  
V závěru jednání zástupci OS oznámili, že do 2. 12. 2013 sdělí stanovisko. Zápis z jednání byl 
projednán v radě obce dne 27. 11. 2013, výsledek viz materiál č. 9  zasedání ZO. V současné době 
řeší oddělení stavebního řádu MM F-M podané námitky a čeká na uplynutí zákonné lhůty pro vydání 
Územního rozhodnutí. 
Starosta obce doplnil: Územní rozhodnutí bylo MM F-M dne 4. 12. 2013 vydáno.  
Pan Václav Zahraj: připomněl, bod 5. Informace o investičních akcích. 
Starosta obce: doplnil bod 5. Informace o investičních akcích. 
5. Stavební úpravy budovy požární zbrojnice,  dne 15. 5. 2013 bylo vydáno Rozhodnutí – Stavební 
povolení  Magistrátem města Frýdku-Místku, oddělením stavebního řádu. Dne 25. 11. 2013 byla 
podána žádost o dotaci na výměnu oken a zateplení na SFŽP – Zelená úsporám. Následně se bude 
připravovat výběrové řízení na zhotovitele stavby. 
Návrh na usnesení: ZO bere na vědomí předložené informace o investičních akcích realizovaných a 
připravovaných k realizaci. 
 
18. Úprava centra obce Soběšovice. 
Starosta obce: předkládán materiál č. 9: Úprava centra obce Soběšovice, z důvodové zprávy dle 
jednotlivých bodů:  
1. Rozsah realizace projektu, přednesl Záznam z projednání Úpravy centra obce Soběšovice se 
zástupci Občanského sdružení „ZELENÁ PRO SOBĚŠOVICE“ konaného dne 25. 11. 2013, se 
závěry: 1. Obec zajistí neprovedení části projektu: a to parkoviště v části za večerkou, a tím nebude 
provedeno kácení ani jednoho modřínu a výstavba  parkoviště a lapolu  –  projednat  v radě  a  
schválit   v zastupitelstvu  do konce roku  2013;  2. Kácení jedné lípy v křižovatce, blíž okresní 
komunikaci, z důvodů dopravního řešení – zástupci Občanského sdružení „Zelená pro Soběšovice“ 
sdělí své závěrečné stanovisko do 2. 12. 2013.  Zástupci se domnívají, že lze dočasně zachovat 
danou lípu a navrhují, aby vedení obce znovu projednalo zachování lípy v křižovatce se 
zodpovědnými osobami (projektant, odborník v dopravě), případně nezahrnout křižovatku do projektu.  
Stanovisko obce: k  návrhu zástupců občanského sdružení „Zelená pro Soběšovice“ 
k znovuprojednání zachování lípy v křižovatce sdělujeme, že konečné dopravní řešení bylo již 
projednáno se všemi zodpovědnými osobami tj. referát dopravy Magistrátu města Frýdek-Místek, DI 
Policie ČR, Krajským úřadem, Správou a údržbou silnic Frýdek-Místek a výsledek je dokumentace pro 
územní řízení, která je podkladem pro podání žádosti o dotaci z Regionálního operačního programu 
Moravskoslezsko; 3.  Obec Soběšovice nabízí Občanskému sdružení „Zelená pro Soběšovice“, aby 
připravilo úpravu návrhu ozelenění. Starosta obce dále sdělil: dne 5. 12. 2013 jsme obdrželi od 
Občanského sdružení „Zelená pro Soběšovice“ Stanovisko k projektu „Úprava centra obce 
Soběšovice“, přečetl znění: Dne 25. 11. 2013 proběhlo na Obecním úřadě v Soběšovicích jednání ve 
věci „Úprava centra obce Soběšovice“. Po projednání s členy občanského sdružení  „Zelená pro 
Soběšovice“ a skupinou občanů, a po seznámení  se  s  podklady  pro vydání územního rozhodnutí 
na výše uvedenou stavbu na Magistrátu  města  Frýdek-Místek  sdělujeme   následující   stanovisko: 
1. V zápise z jednání z 25. 11. 2013 členové rady navrhli, že obec zajistí neprovedení části projektu, a 
to parkoviště v části za večerkou, a tím nebude provedeno kácení ani jednoho modřínu a výstavba 
parkoviště a lapolu. Domnívali jsme se, že tímto dojde k úpravě projektu „Úprava centra obce 
Soběšovice tak, že územní rozhodnutí na tuto stavbu bude vydáno s upraveným projektem bez 
zadních parkovišť a nutného kácení modřínů. Dne 2. 12. 2013 nám bylo na Magistrátu města Frýdek-
Místek sděleno, že z obce Soběšovice nepřišel žádný požadavek na úpravu projektu pro vydání 
územního rozhodnutí, tudíž územní rozhodnutí na výše uvedenou stavbu bude vydáno včetně 
parkovišť za budovou Nové Husarůvky, a z toho plynoucí potřeby kácení modřínů. To, že nyní bude 
požádáno o vydání stavebního povolení pouze na část stavby podél okresní komunikace je pro nás 
nedostačující. Územní rozhodnutí bude vydáno na celou stavbu včetně parkovišť za Novou 
Husarůvkou a nutného kácení a bude jen otázkou času, kdy obec požádá o vydání stavebního 
povolení na parkoviště za Novou Husarůvkou s nutným kácením modřínů bez naší možnosti vydání 
tohoto stavebního povolení ovlivnit. 2. Na jednání jsme požadovali nové projednání zachování jedné 
zdravé lípy blíž hlavní komunikace, případně nezahrnutí křižovatky do projektu (řeší se stejně jen 
polovina křižovatky).  Náš požadavek  byl starostou na jednání odmítnut  a do záznamu z jednání bylo 
uvedeno, s kým bylo stávající řešení projednáno. Na základě výše uvedeného budeme pokračovat 
v projednávání akce „Úprava centra obce Soběšovice“ dle stavebního zákona. Starosta obce doplnil: 
na jednání 25. 11. 2013 se zástupci občanského sdružení bylo dohodnuto, že bude do roku 2013 
radou obce projednáno, rada projednala 27. 11. 2013  a schváleno zastupitelstvem obce,  máme nyní  
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na programu ZO, starosta obce přednesl návrh na usnesení: ZO schvaluje úpravu projektu „Úprava 
centra obce Soběšovice“ tak, že v části za večerkou se nebude realizovat parkoviště, kanalizace 
s lapolem, a tím se nebude kácet ani jeden modřín, za podmínky, že nebude podána žádná námitka 
proti vydanému Rozhodnutí o umístění stavby „Úprava centra obce Soběšovice“. Starosta obce 
doplnil:  tímto  plníme, co bylo slíbeno na jednání, otevřel diskusi. 
Ing. Ivo Papala: sdělil, že ve stanovisku OS „Zelená pro Soběšovice“ je to jasně napsáno, starosta 
obce plní to, co si tam dali sami, mluvíme o územním rozhodnutí, za občanské sdružení požadovali 
úpravu projektu již pro vydání územního rozhodnutí, ne poté, dnes je již od 4. 12. 2013 vydáno 
územní rozhodnutí i na ta 2 parkoviště za Husarůvkou, proto žádali úpravu projektu před vydáním, že 
je vydáno stavební povolení jen na tu část u okresní komunikace není konečné, je jen otázkou času, 
kdy bude vydáno pro  další  část. 
Ing. Ladislav Zahradníček: sdělil, že by zvážil jakýkoliv zásah do projektu vzhledem k pokročilému 
stavu zpracování v současné době, byl několikrát  projednáván, občané s ním byli seznámeni, máme 
finální projekt pro ÚR, pro dotační titul nezbytné, již jsme schválili, námitky mohou přijít od kteréhokoliv 
účastníka, podání žádosti o dotaci má termín, zasahovat do tak pokročilého stavu projektu není 
vhodné, doporučil by zachovat stávající projekt. 
Starosta obce: dotázal se, zda je to protinávrh. 
Ing. Ladislav Zahradníček: sdělil, že ano. 
Starosta obce: sdělil, že když se navrhuje dohoda, doporučil by dostát závazku z jednání 25. 11. 2013 
za obec  rada obce, zástupce komise StaŽP, nemusíme v zadní části  nic stavět, dokumentace je 
zpracována na část u okresní komunikace, zadní část se pro stavební povolení nezpracovává. 
Pan Václav Zahraj: sdělil, schvalujme úpravu centra tak, že v zadní části se nebude stavět, ne projekt. 
Starosta obce: dotázal se, zda je to další protinávrh. 
Pana Václav Zahraj: sdělil, že ano. 
Starosta obce: přednesl dle protinávrhu pana Václava Zahraje návrh na usnesení ZO schvaluje: 
„Úpravu centra obce Soběšovice“ tak, že v části za večerkou se nebude realizovat parkoviště, 
kanalizace s lapolem, a tím se nebude kácet ani jeden modřín, za podmínky, že nebude podána 
žádná námitka proti  vydanému Územnímu rozhodnutí ze dne 4. 12. 2013, které schvaluje záměr 
umístění stavby: „Úprava centra obce Soběšovice“. 
Ing. Ladislav Zahradníček: sdělil, má technickou poznámku, nesmí být žádná připomínka.  
Starosta obce: upozornil, již se hlasuje. 
Výsledek hlasování členů ZO  o návrhu Úpravy centra obce Soběšovice: 
pro:  10 ,  proti: 0,  zdržel se: 0,  nehlasoval: 2. 
Zastupitelstvo obce schvaluje: 
„Úpravu centra obce Soběšovice“ tak, že v části za večerkou se nebude realizovat parkoviště, 
kanalizace s lapolem, a tím se nebude kácet ani jeden modřín, za podmínky, že nebude podána 
žádná námitka proti  vydanému Územnímu rozhodnutí ze dne 4. 12. 2013, které schvaluje záměr 
umístění stavby: „Úprava centra obce Soběšovice“. 
Starosta obce: odpověděl, ano, nesmí být  podána  žádná námitka. 
Ing. Ladislav Zahradníček: dotázal se, když bude jakákoliv námitka, pak zachován původní stav? 
Starosta obce: sdělil, ano, zachován bude původní stav. 
2. Podání žádosti o dotaci, starosta obce přednesl: na základě vyhlášené výzvy Regionálního 
operačního programu Moravskoslezsko oblast podpory 1.1.2 Bezpečnost na komunikacích, cyklo a 
pěší doprava  se předkládá návrh na usnesení ZO schvaluje: Podání žádosti o dotaci z Regionálního 
operačního programu Moravskoslezsko oblast podpory 1.1.2 Bezpečnost na komunikacích, cyklo a 
pěší doprava pro akci „Úprava centra obce Soběšovice“. 
Výsledek hlasování členů ZO  o návrhu podání žádosti o dotaci: 
pro:  11 ,  proti: 0,  zdržel se: 1. 
Zastupitelstvo obce schvaluje: 
Podání Žádosti o dotaci z Regionálního operačního programu Moravskoslezsko oblast podpory 1.1.2 
Bezpečnost na komunikacích, cyklo a pěší doprava pro akci „Úprava centra obce Soběšovice“. 
 
19.  Mikroregion Žermanické a Těrlické přehrady – zápis o kontrole. 
Starosta obce: předkládán materiál č. 10:  Zápis z kontroly hospodaření DSO MR Žermanické a 
Těrlické přehrady, z důvodové zprávy: v souladu s čl. XV. Stanov Dobrovolného svazku obcí 
Mikroregionu Žermanické a Těrlické přehrady byla  provedena kontrola hospodaření  dne  25. 9. 2013,  
 
 
 



 
 
 

- 10 - 
 
 
 
 
předkládán Zápis z kontroly hospodaření DSO MR Žermanické a Těrlické přehrady, provedené na 
základě § 15 zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů. 
Návrh na usnesení: ZO bere na vědomí Zápis z kontroly hospodaření DSO Mikroregionu Žermanické 
a Těrlické přehrady, provedené na   základě  § 15  zákona  č. 250/2000 Sb.,  o rozpočtových   
pravidlech   územních  rozpočtů ze dne 25. 9. 2013. 
 
20. Volba  přísedících   u  Okresního  soudu  ve  Frýdku-Místku  pro volební  období  

2014 – 2018. 
Starosta obce: předkládán materiál č. 11: Volba  přísedících   u  Okresního  soudu  ve  Frýdku-Místku  
pro volební  období 2014 – 2018, z důvodové zprávy:  dne 17. 3. 2014 uplyne funkční období 
stávajícím přísedícím u Okresního soudu ve F-M, dle zákona č. 6/2002 Sb., ve znění pozd. předpisů 
je nutná nová volba přísedících, podle § 64 odst. 1, 3 tohoto zákona jsou přísedící okresních soudů  
voleni zastupitelstvy obcí v obvodu příslušného okresního soudu, podle odst. 4 přísedícím může být 
občan, který je přihlášen k trvalému pobytu v obvodu zastupitelstva, kterým je do funkce volen a 
v obvodu soudu, je státním občanem ČR, způsobilý k právním úkonům, bezúhonný a jeho zkušenosti 
a morální vlastnosti dávají záruku, že funkci bude řádně vykonávat, v den  ustanovení dosáhl věku 30 
let a souhlasí se svým ustanovením za přísedícího a s přihlédnutím k určitému soudu, dále musí 
vyhovovat tzv. „lustračnímu zákonu“, přísedící jsou voleni na funkční období 4 let. Nadále mají zájem 
funkci přísedícího vykonávat: p. Stanislav Molenda, p. Václav Zahraj. 
Připomínky: 
Ing. Ivo Papala: dotázal se, zda se nějaký další občan dozvěděl o možnosti výkonu funkce. 
Starosta obce: sdělil, dostali jsme dopis s návrhem od okresního soudu. 
Ing. Ivo Papala: sdělil, že  před 8 lety byla žádost p. Bujasové o výkon funkce, volba přísedícího není 
na věčné časy, jeho dotaz není proti stávajícím přísedícím a jejich úrovni výkonu funkce. 
Starosta obce: sdělil, návrh uvedených osob vyplývá ze sdělení Okresního soudu F-M. 
Pan Radek Siuda: dotázal se, zda je dříve někdo navrhl. 
Starosta obce: sdělil, ano, byly navrženy v minulosti. 
Místostarosta obce: sdělil, obdrželi  jsme návrhem od soudu. 
Pan Radek Siuda: sdělil, že se ptá jako nový člen ZO, který zatím o tom neví. 
Starosta obce: sdělil, pravda je to ze všech stran, pokud navržené osoby na funkci dnes neschválíme, 
budou navrženy jiné. 
Pan Radek Siuda: sdělil, že rozumí. 
Starosta Obce: konstatoval, že jiný návrh nepodán, přednesl návrh na usnesení ZO schvaluje: Pro 
funkci přísedícího u Okresního soudu ve Frýdku-Místku pro volební období 2014 – 2018 tyto občany 
obce Soběšovice:  p. Stanislava Molendu,  p. Václava Zahraje. 
Výsledek hlasování členů ZO  o návrhu přísedících u OS F-M pro  volební období 2014-2018: 
pro:  10 ,  proti: 0,  zdržel se: 1,  nehlasoval:  1. 
Zastupitelstvo obce schvaluje: 
Pro funkci přísedícího u Okresního soudu ve Frýdku-Místku pro volební období 2014 – 2018 tyto 
občany obce Soběšovice:  
p. Stanislava Molendu,  
p. Václava Zahraje. 
Ing. Ivo Papala:  dotázal  se,  kolik  stál  projekt  úpravy  centra. 
Starosta obce: odpověděl, bod programu úprava centra prošel, odpoví po usnesení. 
Ing. Ivo Papala: žádal odpověď, tento dotaz občana p. Šlusaře zazněl  na  setkání v sále  s občany 
11. 11. 2013.  
Starosta obce: sdělil, odpověděl p. Šlusařovi písemně ve lhůtě do 30-ti dnů, vyhledal odpověď, 
přečetl, z obsahu: dle výběrového řízení byl ze čtyř nabídek vybrán uchazeč  Architektonická kancelář 
ARKOS, Ostrava-Moravská Ostrava, který se umístil na prvním místě s nejnižší cenou ve výši 68 tis. 
Kč bez DPH, nejvyšší nabídka činila 160 tis. Kč bez DPH. 
Ing. Ivo Papala: dotázal se, kdy bude označen obecní automobil, občané se ho ptají, jakým autem 
starosta jezdí, když jsme koupi  schvalovali  někdo tu sděloval, že starosta musí reprezentovat, není to 
soukromé vozidlo  starosty, táže  se,  kdy bude  označeno, pro obec je to reklama. 
Starosta obce: sdělil, že k tomu nebude nyní odpovídat, zodpoví dotaz po usnesení. 
Ing. Ivo Papala: sdělil, že člen ZO se má právo ptát před usnesením, vznést návrh, připomínku. 
Starosta obce: sdělil, není to pravda, k programu se podávají připomínky, návrhy. 
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21.  Návrh usnesení  zastupitelstva obce. 
Starosta  obce: požádal  předsedu  návrhové komise  pana Karla Mintěla o přednesení návrhu 
usnesení ZO.  
Předseda návrhové komise  pan Karel Mintěl  přednesl návrh usnesení 14. zasedání ZO Soběšovice. 
Starosta obce poděkoval, požádal o připomínky, nebyly podány. 
 

22.  Závěr.   
Starosta obce Ing. Karel Obluk  poděkoval za účast, pozval přítomné na Adventní koncert do místního 
kostela dne 19. 12. 2013 od 17:00 hodin a na slavnostní otevření tělocvičny dne 28. 12. 2013, 
prohlídka bude s  programem i malým občerstvením  a v 19:15  hodin  14. veřejné  zasedání  
Zastupitelstva  obce  Soběšovice ukončil. 
 
 

                                                  
Předseda návrhové komise:   pan Karel Mintěl 
 
 
Ověřovatelé zápisu: pan Tomáš Dámek 
 

Ing. Tomáš Wunsch                       
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Ing. Karel Obluk              Ing. Josef Majer   
 starosta  obce                                                      místostarosta obce  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Přílohy  
Listina přítomných členů Zastupitelstva obce Soběšovice 
Listina přítomných hostů  
Slib člena ZO 
Rozpočtové opatření č. 4/2013 
Rozpočet obce na rok 2014 
Usnesení Zastupitelstva obce Soběšovice 
 
 
 
 
 
Zapisovatel: Milada Guziurová 
  zaměstnanec obce 

 
 
 



 

 

 

 

 

USNESENÍ 

 čtrnáctého veřejného  zasedání   Zastupitelstva  obce  Soběšovice 

konaného  dne  2013-12-11 

 

 
 
II. Zastupitelstvo obce Soběšovice projednalo a bere na vědomí: 

1. Návrh programu jednání 14. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice. 
2. Návrh zapisovatele 14. zasedání ZO: paní  Milada Guziurová                                                                                            
3. Návrh složení návrhové komise 14. zasedání ZO: pan Karel Mintěl, pan Jaromír Pašek, pan 

Václav Zahraj.                                                                
4. Návrh ověřovatelů zápisu 14. zasedání ZO: pan Tomáš Dámek, Ing. Tomáš Wunsch.                                                                  
5. Slib člena zastupitelstva pana Oldřicha Vraníka.                                                                                                                             
6. Zpráva o plnění úkolů usnesení ZO:  8. ZO – úkol č. 2 a 3 zůstává;  10. ZO – úkol č. 2 

zůstává; 11. ZO – úkol č. 1 zůstává;  12. ZO – úkol č. 1 zůstává. 
7. Zpráva o činnosti rady obce za období od minulého zasedání ZO. 
8. Projednání  zápisů  výborů   zastupitelstva  obce:   výboru  kontrolního   ze  dne  27. 11. 2013  

a  výboru finančního ze dne  25. 11. 2013.        
9. Rozpočtové opatření č. 4/2013 a rozpočtová opatření na rok 2014. 
10. Rozpočet obce na rok 2014. 
11. Obecně závazná vyhláška  Obce Soběšovice č. 1/2013,  k zabezpečení systému 

shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů 
včetně biologicky rozložitelné složky a nakládání se stavebním odpadem na území obce. 

12. Obecně závazná vyhláška Obce Soběšovice č. 2/2013, o stanovení podmínek pro spalování 
rostlinných materiálů. 

13. Obecně závazná vyhláška Obce Soběšovice č. 3/2013, o místním poplatku za provoz systému 
shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů. 

14. Návrh Zadání  Změny č. 1 Územního plánu Soběšovice. 
15. Vyhodnocení výsledků projednání návrhu zadání Změny č. 1 Územního plánu Soběšovice. 
16. Přístavba tělocvičny  ZŠ  v Soběšovicích – úvěrová smlouva. 
17. Předložené informace o investičních akcích realizovaných a připravovaných k realizaci. 
18. Úprava centra obce Soběšovice. 
19. Zápis z kontroly hospodaření DSO Mikroregionu Žermanické a Těrlické přehrady, provedené 

na   základě  § 15  zákona  č. 250/2000 Sb.,  o rozpočtových   pravidlech   územních  rozpočtů 
ze dne 25. 9. 2013. 

20. Volba přísedících u Okresního soudu ve Frýdku-Místku pro volební období 2014 – 2018. 
21. Návrh usnesení zastupitelstva obce. 

 
 

 
 
III. Zastupitelstvo obce Soběšovice ukládá: 

                
1. Vydat Obecně závaznou vyhlášku Obce Soběšovice č. 1/2013, k zabezpečení systému 

shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů 
včetně biologicky rozložitelné složky a nakládání se stavebním odpadem na území obce. 

2. Vydat Obecně závaznou vyhlášku Obce Soběšovice č. 2/2013, o stanovení podmínek pro 
spalování rostlinných materiálů. 

3. Vydat Obecně závaznou vyhlášku Obce Soběšovice č. 3/2013, o místním poplatku za provoz 
systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních 
odpadů. 

4. Podat žádost o dotaci z Regionálního operačního programu Moravskoslezsko oblast podpory 
1.1.2 Bezpečnost na komunikacích, cyklo a pěší doprava pro akci „Úprava centra obce 
Soběšovice“. 
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IV. Zastupitelstvo obce Soběšovice schvaluje: 
1. Program 14. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice. 
2. Zapisovatele  14. zasedání ZO:  paní Milada Guziurová.                                                                                                                                                
3. Návrhovou  komisi  14. zasedání ZO ve složení:  pan Karel Mintěl, pan Jaromír Pašek, pan 

Václav Zahraj. 
4. Ověřovatele zápisu 14. zasedání ZO: pan Tomáš Dámek, Ing. Tomáš Wunsch.                                                                     
5. Slib člena zastupitelstva pana Oldřicha Vraníka.                                                                        
6. Rozpočtové  opatření č. 4/2013: v  příjmech   zvýšení  o  405 000,00 Kč, ve výdajích   zvýšení 

o 255 000,00 Kč  a ve financování snížení o 150 000,00 Kč. 
7. ZO pověřuje radu obce na rok 2014 prováděním rozpočtových opatření v příjmech 

v neomezené výši a ve výdajích do 20% schváleného ročního rozpočtu v jednotlivých 
paragrafech. 

8. Rozpočet na rok 2014: v příjmech 24 396 000,00 Kč, ve výdajích  7 824 000,00 Kč a ve 
financování  – 16 572 000,00 Kč. 

9. Obecně závaznou vyhlášku Obce Soběšovice č. 1/2013, k zabezpečení systému 
shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů 
včetně biologicky rozložitelné složky a nakládání se stavebním odpadem na území obce. 

10. Obecně závaznou vyhlášku Obce Soběšovice č. 2/2013, o stanovení podmínek pro spalování 
rostlinných materiálů. 

11. Obecně závaznou vyhlášku Obce Soběšovice č. 3/2013, o místním poplatku za provoz 
systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních 
odpadů. 

12. Zadání Změny č. 1 Územního plánu Soběšovice. 
13. Smlouvu o zastavení nemovitosti  č. ZN/11661/11/LCD mezi Česká spořitelna, a.s., Praha 4, 

Olbrachtova 1929/62, PSČ: 140 00, IČ: 45244782 a Obec Soběšovice, IČ: 00576981. 
14. Úhradu nákladů za skutečně provedené práce související s provozem ZŠ a MŠ Soběšovice: 

a) oprava venkovního schodiště do kuchyně včetně přilehlého soklu 
b) výměna skleněných luxfer za dřevěné okno EURO na schodišti do bytu ve škole 
c) prodloužení opravy oplocení včetně podhrabových desek 
d) oprava příjezdové cesty k tělocvičně včetně anglických dvorků, 

z uspořených prostředků Úvěrové smlouvy č. 11661/11/LCD ze dne 28.12.2011. 
15. „Úpravu centra obce Soběšovice“ tak, že v části za večerkou se nebude realizovat parkoviště, 

kanalizace s lapolem, a tím se nebude kácet ani jeden modřín, za podmínky, že nebude 
podána žádná námitka proti  vydanému Územnímu rozhodnutí ze dne 4. 12. 2013, které 
schvaluje záměr umístění stavby: „Úprava centra obce Soběšovice“. 

16. Podání Žádosti o dotaci z Regionálního operačního programu Moravskoslezsko oblast 
podpory 1.1.2 Bezpečnost na komunikacích, cyklo a pěší doprava pro akci „Úprava centra 
obce Soběšovice“. 

17. Pro funkci přísedícího u Okresního soudu ve Frýdku-Místku pro volební období 2014 – 2018 
tyto občany obce Soběšovice:  
p. Stanislava Molendu,  
p. Václava Zahraje. 
 

                                                  
Předseda návrhové komise:   pan Karel Mintěl 
 
 
Ověřovatelé zápisu: pan Tomáš Dámek 

 
Ing. Tomáš Wunsch                      

 
 
 
 
 
 
Ing. Karel Obluk                Ing. Josef  Majer 
 starosta  obce                                                      místostarosta obce  
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


